
Leusden, 12-12-2023

Geachte gemeenteraadsleden,

Vandaag heb ik dan eindelijk een gesprek gehad over het VRU Rapport met betrekking tot de 
veiligheid van de padelbanen. Wederom is toegezegd dat ik deze toegestuurd krijg.

Aanwezig bij dit gesprek, T.Heerdink (bouwtoezicht), K.Lindhout (jurist handhaving, M.Balemans (VRU
inspectie), R. Timmerman (aannemersbedrijf Brouwer/vriend van ondergetekende) en 
ondergetekende.

Conclusie uit dit gesprek is dat de banen niet per definitie als onveilig bestempeld worden, er zijn 
echter door de VRU 2 aanvullende vragen gesteld. Deze hebben betrekking op de kunstgrasvloer en 
de brandcompartimentering.

De weerlegging van de constatering van de VRU heeft niet geleid tot een uitgebreide rapportage, 
aangezien er geen vergunningsverlening in het vooruitzicht was (3 weken na de inspectie). Dit naar 
aanleiding van de brief gemeente aan Roest dd 3-10-23. 

Uiteindelijk is dit dus blijven liggen en zo blijft het college vasthouden aan de 2 aanvullende vragen en
worden de banen onterecht bestempeld als “onveilig”

In een vervolgtraject zal het veiligheids “probleem” eenvoudig opgelost worden. 

Met vriendelijke groet,

Raymond Roest


